
Vážený pane místostarosto, 
rád bych se touto formou zeptal na situaci kolem pronájmu pozemků Prahy 5, parku 
Mrázovka, přes které vede lanovka NH hotelu.  
Smlouva o věcném břemeni byla uzavřena mezi provozovatelem lanovky a Hlavním městem 
Prahou, tehdejším majitelem pozemků, přes které lanovka vede. Po převodu pozemků přešla 
práva na Prahu 5. Tato smlouva upravovala věcné břemeno v souvislosti s provozem 
lanovky. Smlouva byla uzavřena na 30 let, a to v roce 1993. Již tedy vypršela. Díky této 
smlouvě může veřejnost lanovku také využívat, což můžu potvrdit, že i dělá. 
Chtěl bych se proto zeptat: 

• V jakém stavu jsou nyní vyjednávání ohledně smlouvy nové? 
• S jakými podmínkami a očekáváními do vyjednávání jdete? 
• Existují ze schůzí nějaké zápisy? Pokud ano, prosím o jejich poskytnutí. 
• Jak je využívání lanovky veřejností upraveno nyní? 

Předem děkuji za odpověď. 
S pozdravem 
Henryk Josef Tietjen 
 


